
PROTOKÓ Ł  NrHI/2014 

z sesji Rady Gminy Świdwin 
odbytej w dniu 30 grudnia 2014 roku 

Stan radnych 	  15 
Obecnych na sesji 	 15  

Lista obecno ści stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.1 . OTWARCIE I STWIERDZENIE QUORUM 

Na podstawie art. 19 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 
o samorządzie gminnym otwarcia sesji dokona ła Przewodnicząca Rady Gminy 
Pani Anna Olejniczak. 
Na podstawie listy obecno ści stwierdzono quorum do podj ęcia prawomocnych 
uchwał . 
Przewodnicząca Rady Gminy powitała radnych, sołtysów oraz zaproszonych 
gości: 

• Pana Kazimierza Lechockiego— Wójta Gminy Świdwin 
• Panią  Halinę  Czajkowską  — Sekretarza Gminy 
• Panią  Renatę  Kamińską  — Skarbnika Gminy 
• Panią  Barbarę  Felską- Kierownik GOPS w Świdwinie 
• Pana Beles ława Helwig- z-cę  Dyrektora ds. techniczych Powiatowego. 

Zarządu Dróg 
• Pana Jakuba Szynkowskiego- Dyrektora ZS w Lekowie 
• Panią  Martę  Jalowską- Dyrektor ZS w Bierzwnicy 
• Pana Ryszarda Miedzika- Prezesa GZGK w Świdwinie 

Ad.2. ZATWIERDZENIE PROTOKOŁU Z OSTATNIEJ SESJI 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak poinformowała, Że protokół  
z ostatniej sesji wyłożony był  do wglądu w Biurze Rady. Uwag nie wniesiono. 
Radni w głosowaniu jawnym protokó ł  przyj ęli jednogłośnie. 
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Ad.3. PRZYJ ĘCIE PORZĄDKU OBRAD 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak poinformowała, że porządek 
obrad podany był  w zaproszeniach na sesj ę . Do podanego porzadku obrad 
dodano punkt „Czas dla samorządów". Radni w głosowaniu jawnym 
proponowany porządek obrad przyj ęli jednogłośnie (w trakcie g łosowania 
obecnych na sali by ło czternastu radnych, jeden radny do łączył  do grona 
radnych po głosowaniu) a przedstawia si ę  następująco: 

Porządek posiedzenia:  

1.0twarcie i stwierdzenie quorum; 

2.Zatwierdzenie protokołu z ostatniej sesji; 

3.Przyjęcie porządku obrad; 

4.1nterpelacje radnych; 

5. Czas dla samorządów; 

6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Rady Gminy oraz Wójta Gminy z prac 

w okresie między sesjami. 

7. Omówienie budżetu Gminy Swidwin na 2015 r. 

8. Podjęcie uchwal: 

-Nr 11U5/2014 - w sprawie powołania składów osobowych Komisji sta łych 

Rady Gminy świdwin 

Nr III/612014- w sprawie zmiany uchwa ły Nr XXXVIII/297/2014 Rady Gminy 

Świdwin z dnia 30 maja 2014 r. w sprawie ustalenia Regulaminu targowiska 

gminnego „Mój rynek" w Krosinie. 

Nr 111/7/2014- w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 r. 
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Nr III/8/2014-w sprawie uchwalenia Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2015 r. 

Nr 111/9/2014 - w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

Nr III/10/2014- w sprawie dop łat do grup taryfowych odbiorców us ług 

wodociągowo — kanalizacyjnych 

-Nr 111/11/2014- w sprawie okre ślenia wysokości diety zryczałtowanej dla 

Przewodniczącego Rady Gminy Świdwin 

Nr 111/12/2014- w sprawie określenia wysokości diet zryczałtowanych dla 

Wiceprzewodniczących Rady Gminy Świdwin 

Nr 111/13/2014- w sprawie określenia wysokości diet dla radnych Rady Gminy 

Świdwin 

Nr 111/14/2014- w sprawie zmiany uchwały nr XXXV/280/2014 Rady Gminy 

Świdwin z dnia 28.02.2014r. W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

„Studium uwarunkowań  i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Świdwin"zmienionej uchwałą  nr =IX/303/2014 Rady Gminy Świdwin z 

dnia 18.06.2014 r. 

Nr 111/15/2014- w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę  nieruchomości 

Nr III/16/2014- w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Świdwin 

Nr III/17/2014- w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Świdwin na lata 2015-2025 

Nr 111/18/2014- w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2015 

Nr 111/19/2014- w sprawie zasad udzielania pomocy w do żywianiu uczniów w 

szkołach podstawowych i gimnazjach 

9.Dyskusja; 

10. Odpowiedzi na interpelacje; 
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11 .Wolne wnioski; 

12. Zakończenie; 

Ad.4. INTERPELACJE RADNYCH 

Pan Henryk Mich w imieniu swoim oraz mieszka ńców wyrazi ł  
niezadowolenie z powodu podwyżek cen wody oraz ścieków. Stwierdził , 
że spółka powinna poszukać  oszczędności w swoim budżecie. 

Ad.5. CZAS DLA SAMORZĄDÓW 

Pan Adam Kepa- zwrócił  się  z prośbą  o instalację  4 lamp przy drodze w 
Kluczkowie jak również  o zabezpieczenie w bud żecie na 2015 r. środków na 
budowę  budowę  chodnika. Wniosek jest podyktowany popraw ą  bezpieczeństwa 
w miejscowości. 

Pan Tadeusz Wilk- zwrócił  uwagę  na lokalną  „powódź" w Beltnie, która 
powstała po fali ulew które nawiedzi ły gminę . Winne zalaniu wioski są  rowy 
melioracyjne, których stan nale ży sprawdzić . Dodał  również  , ze w ubiegłych 
latach zwracano si ę  z tym problemem do spółek wodnych. 

Pan Adam Bieńczak- ponowił  prośbę  Pana Wilka. Rusinowo równie ż  
zostało zalane. Pan Bieńczak poprosi ł  również  o Komisj ę  ds. Rolnictwa w 
terenie w celu lustracji rowów melioracyjnych. 

Pan Lech Lipka- zaprosił  komisj ę  ds. Rolnictwa do Berkanowa w celu 
zapoznania si ę  ze stanem dróg w wiosce oraz Komisj ę  ds. Oświaty w celu 
podjęcia decyzji o dalszych losach świetlicy. 

Ad.6. SPRAWOZDANIE PRZEWODNICZĄCYCH KOMISJI ORAZ 
WÓJTA Z PRAC W OKRESIE MIĘDZY SESAJMI. 

Głos zabrała Pani Anna Olejniczak- Przewodnicząca rady, która 
poinformowała, Ze w okresie międzysesyjnym odby ło się  spotkanie komisji 
Łączonych. Omawiano na nim projekt bud żetu gminy Świdwin na rok 2015 oraz 
Przedstawiono projekty uchwa ł  na 111/2014 Sesj ę  Rady Gminy Świdwin; 

Następnie głos zabrał  Wójt Gminy Świdwin Pan Kaziemierz Lechocki, 
który przedstawi ł  pracę  referatów Urzędu Gminy Świdwin. 
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Zadania realizowane przez Referat Rolny i Ochrony Środowiska:  
I Rolnictwo i mienie komunalne  
Wydano : 
-9 zaświadczeń  z planu o zagospodarowaniu przestrzennym 
-5 zaswiadczeń  dla rolników 
-17 decyzji zezwalaj ących na wycinkę  drzew i krzewów 
-2 decyzje podzia łowe i 2 za świadczenia opiniuj ące podział  nieruchomości 
rolnej 
Trwa postępowanie administracyjne dotyczące nałożenia administracyjnej kary 
pieniężnej za usuni ęcie bez wymaganego zezwolenia drzew w miejscowo ści 
Rycerzewko. 
II Ochrona środowiska:  
-Towarzystwo Opieki nad Zwierz ętami opiekuje się  2 bezdomnymi psami 
odłowionymi z miejscowo ści Rusinowo i Krosino, próbując znaleźć  dla nich 
przyjazny dom 
-Wyłapane zosta ły 2 bezdomne psy z miejscowo ści Beltno i Rogalino i 
przekazane je pod opiek ę  schroniska w Kołobrzegu 
-Wpłynęły 2 wnioski o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach 
dla przedsięwzięć  pn. „ Budowa elektrowni słonecznej z infrastruktur ą  
towarzyszącą" na działkach położonych w obrębie Świdwinek i Przybys ław gm. 
Świdwin. 
III Gospodarka odpadami 

Rozstrzygnięty został  przetarg na odbiór odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomo ści zamieszka łych na terenie Gminy Świdwin. W 
wyznaczonym terminie wpłynęły 2 oferty. Najkorzystniejszą  ofertę  na kwotę  
349 920,00 złożyło MPGO Sp. z o.o. z Wardynia Górnego. Umowa b ędzie 
obejmowała okres 2 lat. 

adania realizowane Przez Referat Infrastruktury w bie żacvm okresie: 

- 12 grudnia br. złożono uzupełnienia do wniosku o przyznanie pomocy w 
ramach zadania „Promocja zdrowego trybu życia wśród mieszkańców Powiatu 
Świdwińskiego". Wnioskowana kwota wsparcia to: 6935,56z1. 

- 15 grudnia br. złożono uzupełnienia do wniosku o p łatność  do zadania 
„Budowa targowiska sta łego w miejscowo ści Krosino, gm. Świdwin" 
realizowanego w ramach dzia łania 321 „Podstawowe us ługi dla gospodarki i 
ludności wiejskiej" Programu rozwoju Obszarów wiejskich na lata 2007-2013. 
Wnioskowana kwota refundacji poniesionych kosztów to 299 981,00z1. 

- 15 grudnia br. złożono uzupe łnienia do wniosku pn. „Remont świetlic 
wiejskich w miejscowo ściach Oparzno i Rusinowo — gm. Świdwin" złożonego 
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do PROW. Wnioskowana kwota refundacji poniesionych kosztów to: 74 244,00 
zł . Wartość  zadania ogółem: 127 835,00 zł . 

- 23 grudnia br. z łożono końcowy wniosek o płatność  do projektu „Kolorowe 
przedszkola w gminie Świdwin". Całkowita warto ść  zadania wyniosła 338 
371,00 zł. W ramach zadania kompleksowo wyposażono 4 oddziały 
przedszkolne oraz wybudowano 3 place zabaw przy szko łach w Bierzwnicy, 
Oparznie i Lekowie. Projekt by ł  realizowany w ramach Programu Operacyjnego 
Kapitał  Ludzki, Dzia łanie 9.1.1 Zmniejszanie nierówno ści w stopniu 
upowszechnienia edukacji przedszkolnej. 

- 23 grudnia br. z łożono wniosek o płatność  do zadania pn. „Zakup fabrycznie 
nowego, średniego samochodu ratowniczo-ga śniczego z funkcj ą  ograniczenia 
skażeń  dla OSP Bierzwnica" w ramach Osi 4: Infrastruktura Ochrony 
Środowiska - Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Zachodniopomorskiego. Wnioskowana kwota refundacji poniesionych kosztów 
to 128 292,25 zł . 

- 22 grudnia br. podpisano umow ę  na realizacje zadania „Budowa rekreacyjnego 
placu zabaw w miejscowo ści Przymiarki, gmina Świdwin" złożonego do 
PROW. Przyznana gminie kwota wsparcia to 13620,00z1. 

- pozytywnie zakończyła się  weryfikacja dokumentacji przetargowej zadania pn. 
„Budowa rekreacyjnych placów zabaw w Beltnie, Osowie, Rycerzewku - gm. 
Świdwin", złożonego do PROW. 

- pozytywnie rozpatrzono wnioski o płatność , do zadań : V Rusinowskie Lato z 
Folklorem - spotkanie wielu kultur poprzez organizacj ę  prezentacji zespo łów lu-
dowych" i „Organizacja wydarzenia kulturalno-rekreacyjnego pn. "Turniej So-
łectw o Szablę  Wójta Gminy Świdwin" (27 listopada otrzymano refundacj ę : 
21 566,004 

- przeprowadzono przetarg nieograniczony na us ługi obejmujące: „Dożywianie 
uczniów na terenie gminy 

przetarg, 
	w 2015 roku". Wybrano firmę : Food Invest- 

ment S.A. ul. Do Studzienki 34B, 80-227 Gdańsk. W dniu 29.12.2014 podpisa-
no umowę  na świadczenie usług dożywiania. Posi łkami planuje si ę  objąć  śred-
nio do 250 osób miesi ęcznie w czasie nauki od 01 stycznia 2015 do 30 kwietnia 
2015 r. i od 1 października 2015 do 31 grudnia 2015 r. oraz w okresie od 1 maja 
do 31 maja 2015 r., gdzie planuje się  średnio obj ąć  340 osób. Cena za każdy wy-
dany posiłek wyniesie netto 2,92 zł  (słownie: dwa złote 92/100) + podatek VAT 
(8% wartość  posiłku) - brutto 3,15 z1 (s łownie: trzy złote 15/100) 

Wartość  zamówienia brutto wyniesie 136.395,00A. 
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- trwa przygotowanie uzupe łnień  do wniosku o płatność  złożonego w ramach 
zadania „Zagospodarowanie centrum wsi w miejscowo ści Rogalino, gm. Świ-
dwin". Wnioskowana kwota refundacji poniesionych kosztów to 12 293,54z1. 

- Referat wspó łpracuje z Panoramą  Powiatu Świdwińslciego przekazuj ąc na 
bieżąco materiały do miesięcznika. 

Pan Wójt poinformowa ł  również  o spotkaniu jakie odbył  z urbanistą. Wynikiem 
spotkania jest uchwa ła nr 111/14/2014 W sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany „Studium uwarunkowań  i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy Świdwin". Zmianą  obejmuje się  tereny po łożone w obrębach: 
Klępczewo, Beltno, Lipce, Smardzko, Ząbrowo, Lekowo. Pan Wójt doda ł  
również , że spotkał  się  z wojewodą  i marszałkiem. Podczas spotkania omawiano 
rozkład środków w nowym rozdaniu programowym w którym uwzgl ędniono 
dofinansowanie budowy nowych dróg. Pan Wójt podkre ś lił , że 
dofinansowaniem są  obj ęte nowe drogi a nie remonty juk istniej ących, o które 
zabiegają  sołtysi. Nadal będą  trwały rozmowy w tej sprawie 

Ad.7. OMÓWIENIE BUDŻETU GMINY ŚWIDWIN NA 2015 r. 

Pani Przewodnicząca poprosi ła Panią  Renatę  Kamińską- Skarbnik Gminy 
o zabranie głosu. 

Pani Skarbnik przystąpiła do omówienia budżetu na 2015 rok, który zosta ł  
opracowany zgodnie z obowiązującymi w tym zakresie prawem tj: 

- ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorz ądzie gminnym 

- ustawa z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych 

- ustawa z dnia 13 listopada 2003 roku o dochodach jednostek samorz ądu 
terytorialnego 

- na podstawie rozporządzenia MF z dnia 2 marca 2010r. w sprawie 
szczegółowej klasyfikacji dochodów, wydatków , przychodów i rozchodów a 
także wskazówek Radnych, zosta ł  opracowany projekt budżetu wraz z układem 
tabelarycznym, który zosta ł  przekazany 	Radzie i Regionalnej Izbie 
Obrachunkowej w celu zapoznania si ę  i wydania opinii o przedłożonych 
materiałach. 
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Skład Orzekaj ący Regionalnej Izby Obrachunkowej wyda ł  pozytywną  opinię  
zarówno o Projekcie Budżetu jak i o Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Po przeprowadzonych konsultacjach na Komisji Rady bud żet na 2015 rok 

po stronie dochodów zaplanowano na kwot ę  18 762 391,40 z tego dochody 
bieżące 18 220 391,40 a maj ątkowe na 542 000 zł . 

Budżet po stronie wydatków zaplanowano na kwot ę  18 071 875,40 gdzie 
wydatki bieżące to kwota 17 390 519,40 z ł  a wydatki maj ątkowe 681 356 zł  

Najwyższy wskaźnik procentowy w dochodach stanowi subwencja ogólna 
obejmująca 32,3% planu, następną  pozycją  są  dotacje na zadania w łasne i 
zlecone 23,9% , dochody z podatków - wynoszą  23,8%, natomiast udzia ły w 
podatku dochodowym od osób prawnych i fizycznych stanowi ą  10,3 %. 

Pozostałe dochody to wpływy z opłat szczególnie duży procent stanowi op łata 
za odbiór odpadów komunalnych /449 000 z ł/ zarówno po stronie dochodów jak 
i wydatków gdyż  opłata stanowi non profit. Pozosta łe wpływy to wpływy od 
jednostek budżetowych oraz z maj ątku gminy. 

Spłata kredytów i pożyczek w roku 2015 wg WPF wyniesie - 690 516 000 zł. 

W strukturze wydatków najwyższe wskaźniki stanowią  wydatki oświatowe na 
poziomie 35,9% wskaźnik wydatków na pomoc społeczną  wynosi 32,2% 
ogólnych wydatków z czego realizowane będą  świadczenia rodzinne i zasi łki 
alimentacyjne, zasi łki gwarantowane stałe, okresowe i jednorazowe, dodatki 
mieszkaniowe, usługi opiekuńcze sprawowane u osób schorowanych, realizacja 
programu „Posiłek dla potrzebuj ących" ,w tym dożywianie dzieci w szkołach 
oraz utrzymanie jednostki obstuguj ącej sprawy z zakresu pomocy spo łecznej 
oraz wydatki na powsta ły Środowiskowy Dom Pomocy w Kl ępczewie. W dziale 
oświata i wychowanie finansowane b ędzie utrzymanie szkó ł  podstawowych, 
gimnazjów, klas zerowych, dowożenie uczniów, oraz nowego zadania 
nałożonego na samorząd realizacja wychowania przedszkolnego oraz 

działalność  sportowa w szkołach oraz wydatki hali sportowej. 

Administracja publiczna stanowi 13,1% ogólnych wydatków . 
Realizowane są  zadania własne jak i zadania zlecone. Na gospodark ę  
komunalną  i ochronę  środowiska przeznacza si ę  22,2% -są  to wydatki związane 
z gospodarką  odpadami, energią  elektryczn ą  i konserwacja oświetlenia 
ulicznego oraz wydatki na pracowników zatrudnionych w ramach 
interwencyjnych oraz prac spo łecznie użytecznych. Na kulturę  i kulturę  
fizyczną  planuje się  3,4% wydatków, z których finansowane b ędzie bieżące 
utrzymanie świetlic, bibliotek i sportu w gminie. 
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Na opłacenie odsetek od kredytów i po życzek przeznacza si ę  1,7,% planu. 
Na wydatki maj ątkowe zaplanowano 3,8% wydatków. W ramach Funduszu 
Sołeckiego zaplanowano wydatki na poziomie 304 840 z ł . 

Pani Skarbnik podkre ś liła, że obowiązujące przepisy w zakresie finansów 
publicznych mocno ograniczy ły wydatki bieżące, gdyż  od roku 2011 należało 
zachować  równowagę  miedzy wydatkami bieżącymi a dochodami bieżącymi a 
lata 2013, 2014 wpływają  na ustalony wskaźnik relacji dochodów do spłaty 
kredytów, który obowi ązuje od 2014, dlatego te ż  budżet na 2015 rok b ędzie 
podlegał  szczególnej weryfikacji nie tylko po stronie wydatków, ale tak że po 
stronie dochodów jak i sp łacie kredytów. Na pewno w trakcie realizacji bud żetu 
będzie istniała konieczność  dokonywania częstych analiz oraz dokonywania 
zmian w zależności od wykonania. Ograniczone dochody i ci ągle rosnące 
potrzeby oraz konieczno ść  dostosowania ich do ustawy o finansach publicznych 
stawia Radę  i Wójta przed konieczno ścią  ograniczania wydatków, oraz 
skierowania potrzeb tak, aby środki będące do dyspozycji skoncentrować  na 
zadania najpilniejsze, najważniejsze Plan środków finansowych zmuszać  będzie 
Wójta do działań  oszczędnościowych oraz do podejmowania kroków w celu 
zwiększania dochodów na realizacj ę  zadań  zaplanowanych w budżecie. 

Na koniec Pani Skarbnik poprosi ła o ocenę  proponowanych kierunków 
dochodów i wydatków i jednocze śnie wniosła o uchwalenie budżetu na 2015 
rok. 

(załącznik Budżet Gminy Świdwin na 2015 r. oraz Wieloletnia Prognoza 
Finansowa Gminy Świdwin na lata 2015-2025 dostępne w Biurze rady 
Gminy Świdwin) 

Ad.8. PODJĘCIE UCHWAŁ  
Pani Halina Czajkowska oraz Pani Renata Kami ńska przedstawi ły uchwały: 

-Nr 111/5/2014- w sprawie powo łania składów osobowych Komisji sta łych Rady 

Gminy Świdwin 

(uchwalono jednogłośnie) 

Nr 111/6/2014- w sprawie zmiany uchwa ły Nr XXXV111/297/2014 Rady Gminy 

Świdwin z dnia 30 maja 2014 r. w sprawie ustalenia Regulaminu targowiska gminnego 

„Mój rynek" w Krosinie. 

(uchwalono jednogłośnie) 
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Nr II117/2014- w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 r. 

(uchwalono jednogłośnie) 

Nr III/8/20 14-w sprawie uchwalenia Programu Przeciwdzia łania Narkomanii 

na 2015 r. (uchwalono jednog łośnie) 

Nr 11119/2014 - w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomo ści 

(uchwalono jednogłośnie) 

Nr M/10/2014- w sprawie dop łat do grup taryfowych odbiorców us ług wodoci ągowo—

kanalizacyjnych 

(uchwalono jednogłośnie) 

-Nr III/11/2014- w sprawie okre ślenia wysokości diety zryczałtowanej dla 

Przewodniczącego Rady Gminy Świdwin 

(uchwalono; za-14 g łosów, wstrzymujących się-!,) 

Nr If1/12/2014- w sprawie okre ślenia wysokości diet zryczałtowanych dla 

Wiceprzewodniczących Rady Gminy Świdwin 

(uchwalono jednogłośnie) 

Nr 111/13/2014- w sprawie okreś lenia wysokości diet dla radnych Rady Gminy 

Świdwin 

(uchwalono jednogłośnie) 

Nr 111/14/2014- w sprawie zmiany uchwa ły nr XXXV/280/2014 Rady Gminy Świdwin 

z dnia 28.02.2014r. W sprawie przyst ąpienia do sporządzenia zmiany „Studium 

uwarunkowań  i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Świdwin"zmienionej uchwalą  nr XXXIX/303/2014 Rady Gminy Świdwin z dnia 

18.06.2014 r. 

(uchwalono jednogłośnie) 
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Nr 111/15/2014- w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę  nieruchomości 

(uchwalono jednogłośnie) 

Nr 111/16/2014- w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Swidwin 

(uchwalono jednogłośnie) 

Nr 111/17/2014- w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Świdwin na lata 2015-2025 

(uchwalono jednogłośnie) 

Nr 111/18/2014- w sprawie uchwalenia bud żetu gminy na rok 2015 

(uchwalono jednogłośnie) 

Nr 111/19/2014- w sprawie zasad udzielania pomocy w do żywianiu uczniów w 

szkołach podstawowych i gimnazjach 

(uchwalono jednogłośnie) 

Pani Iwona Piotrowicz zapytała z jakiej puli, z jakiego dzia łu środki na 

dofinansowanie w kwocie 75 tys. zostaną  przesunięte? Czy będzie to z dzia łu Pomoc 

Społeczna? Pan Wójt odpowiedzia ł , że tak, niemniej jest to w dalszym ci ągu budżet 

Gminy. 

Ad.9. DYSKUSJA 

Pani Piotrowicz zapytała czy godziny sesji i komisji nie mogły by ulec 

zmianie na późniejsze? 

Pan Wójt odpowiedział , że pora obrad jest dowolna, zale żna od uzgodnień  

radnych a pracownicy urzędu muszą  się  dostosować . 

Pan Adama Bieńczak ustosunkował  się  do pytania i zaproponowa ł  aby 

pozostawić  godzinę  10:00. Pozostali sołtysi również  opowiedzieli się  za tą  

godziną. 
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Pani Przewodnicz ąca zaproponowała głosowanie. W głosowaniu jawnym 

większość  obecnych podczas sesji radnych oraz so łtysów opowiedziała się  

za pozostawieniem godziny 10:00. Troje radnych g łosowało za zmianą  
godziny. 

Pani Teresa Grabowska poprosiła o zwrócenie uwagi na pojemniki 

poobijane i popękane pojemniki na odpady. 

Ad.10. ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

Na pytanie Radnego Henryka Micha Pan Wójt odpowiedział, że tłumaczył  

już, iż  nie było to zale żne od obecnej rady. Wniosek na biurko obecnego 

Wójta trafi ł  za późno aby można było wykonać  jakiekolwiek ruchy. 

Propozycją  ze strony Wójta jest uchwa ła o dopłacie do grup taryfowych 

odbiorców usług wodociągowo— kanalizacyjnych, co w pewnym stopniu obniży 

opłaty mieszkańców. 

W przyszłym rok na pewno Rada b ędzie miała większy wpływ na ceny wody i 

ścieków zaproponowane we wniosku który przed łoży Pana Ryszard Miedzik. 

W sprawie o świetlenia wnioskowanego przez Pana Adama K ępę  pan Wójt 

poinformował , że w styczniu spotka si ę  z projektantem ds. o świetlenia 

i przedstawi mu wniosek. W sprawie chodników Pań  Wójt dodał , że jest to 

bolączka nie tylko Kluczkowa ale i np. Beitna. Kwesti ą  priorytetową  jest 

bezpieczeństwo mieszkańców. Wiadomo niestety, że nie wszystkich będzie 

można zadowolić  od razu. W pierwszej kolejno ści zostaną  rozwiązane problemy 

miejscowości, w których jest du że natężenie ruchu, niemniej wniosek na pewno 

nie umknie uwadze. 
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W sprawie braku odwodnienia w Beltnie i Rusinowie sołtysi uzyskaj ą  
odpowiedź  po konsultacji z Zarządem Dróg. 

Jeśli chodzi o remonty dróg Pan Wójt odpowiedzia ł, że Komisja 

ds. rolnictwa będzie typowała, która z nich w pierwszej kolejno ści nadaje 

się  do naprawy. 

Sprawa koszy wnioskowana przez pania Teres ę  Grabowską  zostanie 

przekazana pracownikom. 

Jeśli chodzi o świetlicę  w Berkanowie Komisja ds. Oświaty odbędzie 

lustracj ę  w terenie. 

Pana Adam Kępa podziękował  Dyrektorowi PZD za napraw ę . 

wnioskowanego niedawno zakrętu w Kluczkowie. 

Ad.11. WOLNE WNIOSKI 

Pan Wójt poinformował  sołtysów o bezwzględnym przestrzeganiu 

odrabianiu kary w postaci pracy na cele spo łeczne wyłącznie przez osoby 

skazane wyrokiem s ądowym. 

Pan Adam Bieńczak poruszył  kwestie tego, że często nie ma dla nich 

pracy albo nie stawiaj ą  się  oni do jej wykonania. 

Pan Otto Leske również  potwierdził  słowa poprzednika, wyrazi ł  również  

chęć  rezygnacji z nadzoru nad osobami skazanymi. 

Pan Marcin Serafin zadeklarował , że przejmie od so łtysa obowiązki 

związane z osobami skazanymi. 

Pani Maria Swiątczak zauważyła, że osoby skazane nie posiadaj ą  

własnego sprzętu i często nie szanują  sprzętu sołeckiego. 
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Pan Lech Lipka złożył  wniosek o przej ęcie przez stra żnika gminnego 

obowiązków związanych z osobami skazanymi. 

Ad. 12. ZAKOŃCZENIE 

Pani Przewodnicząca Anna Olejniczak złożyła radnym oraz go ściom życzenia 

noworoczne. 

Na tym protokół  zakończono 

Pro kołowała 

Joa • a Pałęga 

Przewodnicząca Rady 
„. 

mgr A/ina Olejniczak 
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